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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 2/2025 z jednání VV dne 5. března 2025 

 

Místo jednání: stadion Markéta v Praze 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Iva Riegertová (IR), 

Marek Fořt (MF), Roman Šuster (RŠ), Roman Rygl (RR), a Pavel Myšák (PM) 

Online:  Linda Vrátníčková (LV) 

Hosté:  - 

Omluveni: Jiří Klement (JK), Alice Sulamanidze (AS), Jiří Boháček (JB) 

 

Projednávané body: 

1. Finance 

PM informoval VV o pozitivním výsledku hospodaření za rok 2024, jehož příčinou byl především 

pozitivní výsledek turnaje mistrovství Evropy U18 a U20, úspory na straně výdajů při realizaci akcí 

reprezentací a navýšení příjmů v oblasti sponzoringu. Výsledky hospodaření budou v měsíci dubnu 

předány auditorům a po jejich kontrole bude vypočítána daň z příjmu právnických osob, která 

pozitivní výsledek částečně sníží. 

Dále PM předložil průběžné čerpání a plán rozpočtu na rok 2025, u jehož stále čekáme na výši 

přidělené dotace na ženský program Los Angeles 2028 ze strany Národní sportovní agentury. 

Usnesení: VV bere na vědomí a schvaluje předložený návrh rozpočtu 2025. 

 

2. Personální změny 

PM informoval o nástupu P. Chaloupky na pozici manažera projektu Los Angeles 2028. Objem 

administrativy nutný pro řízení tohoto projektu již dále neumožňuje tuto pozici vykonávat společně 
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s pozicí manažerky rozvoje ženského ragby, a proto nutně dochází k rozdělení v této oblasti. 

Plánovaný nástup P. Chaloupky je 11. 3. 2025. 

Dále PM informoval VV o odchodu J. Boháčka, který na ČSRU skončí k 30. dubnu 2025 a to 

z důvodu rozhodnutí návratu k bývalému zaměstnavateli, od kterého obdržel velice výhodné 

pracovní podmínky. 

Usnesení: VV schvaluje nástup P. Chaloupky a bere na vědomí ukončení spolupráce s JB, kterému 

tímto velice děkuje za odvedenou práci, vynaložené úsilí často i nad rámec jeho povinností a zásadní 

přínos v rozvoji ČSRU v mnoha oblastech. Zároveň VV pověřuje PM vypsáním výběrového řízení 

na pozici generálního sekretáře/sekretářky, tak aby tato pozice byla obsazena ideálně ještě před 

ochodem JB. 

 

3. Návrh na úpravu směrnice o poskytování cestovních náhrad a ostatních náhrad v ČSRU 

PM předložil VV návrh úpravy této směrnice. 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 

 

4. Realizační týmy reprezentací 

HS předložila VV návrh na doplnění RT reprezentace U16 a to o asistenty trenéra Jiřího Jurtíka a 

Františka Dostála. Obsazení pozice manažera/ky této kategorie je stále v řešení. 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 

 

5. RE Super Cup 2025-2028 

RŠ a PM prezentovali VV informace představené na schůzce s potenciálními sponzory tohoto 

projektu, kteří v případě přijetí českého týmu do této soutěže přislíbili pokrytí nákladů po období 

prvních dvou let naší účasti. 
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Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje RŠ a PM vypracováním a odesláním přihlášky českého 

týmu do této soutěže na uvedené období. 

 

6. Rada Síně slávy 

PM informoval VV, že se členové síně slávy shodli na následujícím složení tohoto orgánu: 

- Eduard Krützner sen., předseda 

- Jaromír Kourek, Václav Horáček, Bruno Kudrna, Karel Gaman a Marek Fořt, členové 

Dále PM informoval, že Rada Síně slávy navrhuje do Síně slávy uvést následující členy ČSRU: 

- Miloslav Hradec 

- Vladimír Vondráček 

Usnesení: VV oba návrhy schvaluje. 

 

7. Pořadatelství celostátních turnajů dětí 

PM informoval, že na základě výběrového řízení na pořadatele celostátních přeborů dětí navrhuje 

Oto Petrášek za STK mládeže a Tomáš Kohout za komisi mládeže přidělit pořadatelství následovně: 

- U12: RC Havířov 

- U10: JIMI RC Vyškov 

- U8: RC Dragon Brno 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 
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8. Změna ve složení zdravotní komise 

Předsedkyně zdravotní komise Olga Grossová informovala o odstoupení Víta Matějky a Karla 

Berounského ml. ze zdravotní komise. Komisi navrhuje doplnit o Martinu Uys, Michala Šarocha, 

Petra Kmošťáka a Kryštofa Šídla. 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 

 

9. Mistrovství ČR ženy 7s 

Členka STK Hana Schlangerová požádala VV ČSRU o souhlas s neuplatněním čl. 20 Přestupního 

řádu pro soutěž Mistrovství České republiky žen 7 2025. Tato úprava bude zanesena do rozpisu 

soutěže. 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 

 

10. Doplnění disciplinární komise 

PM představil návrh na doplnění disciplinární komise a jmenování osoby jejího předsedy 

v návaznosti na rezignaci Radky Bredlerové a Tomáše Kintra k 31. 12. 2024. VV byl předloženo 

toto navrhované složení: 

 Vladimír Miřácký – předseda (dosavadní člen DK) 

 Markéta Tomanová – členka 

 Lenka Punčochářová – členka 

 Stanislav Bastl – člen 

 Norbert Hemelík - člen 

Usnesení: VV předložený návrh schválil per rollam dne 17. 2. 2025. 
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11. Rozhodování utkání kategorie U14 

RŠ informoval VV o dalších krocích v rozvojovém projektu mladých rozhodčích U14 společně 

se stanoviskem Metodické komise vycházející z hodnocení projektu na podzim 2024, viz níže: 

Popis postupu: 

 RŠ a AB připraví návrhy termínů školení rozhodčích k tomuto projektu 

 Projednání na MTK + stanovisko na VV ČSRU 

 Projednání na VV ČSRU 

 Jaro 2025 pokračování projektu v rozvojové části soutěže U14 

 Podzim 2025 pokračování projektu ve všech soutěžích U14 

 Jaro 2026 pokračování projektu ve všech soutěžích U14 

Stanovisko MTK 

„Z výše uvedeného souhlasí Metodická komise s navrženým postupem a zdůrazňuje 

nutnost školení, která připraví mladé rozhodčí na rozhodování a zaručí tak hladší průběh a 

úspěch celého projektu.“ 

 

Usnesení: VV předložený návrh schvaluje. 

 

 

 

Zápis pořídil: Pavel Myšák 

Schváleno dne: 20. 3. 2025 


